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chtěl bych se zeptat majitelů na pro a proti cf moto utv,a emu tractor 500 díky za odpovědi
Pitbulllove 08.09.2010 22:01:58

Jde o to na co to chceš. Já mám emu na práci, dřevo, tráva, stavba... a jsem
spokojenej. Zábava s tím je taky, ale asi to není takové jako s atv. Výhoda je, že v
techničáku to má počet míst k sezení 2, k stání 2, takže do lesa i s partou helfrů na
korbě :) Nevýhodou bych viděl pocit nestability, prostě čekám, kdy to půjde na bok,
někdy je potřeba z jedné nebo druhé strany vyvažovat, ale zatím ema nelehla :))
Kasym 02.09.2018 19:54:04

Zdravim..trošku to tu oživim.Kamarád tohle má a chce na tom udělat servis.Prodejna
kde to koupil už neexistuje a co jsem tak zjistil už to asi neexistuje asi jako značka
taková. Jsem si ale dost jistý,že je to s něčim podobné nebo dokonce stejné. Jde mi
hlavně o řemen do variatoru a připadně další spotřebák Za každou radu budu
vděčný...díky.
íkvétykve 03.09.2018 11:26:39

 http://ctyrkolky-hsun.cz/eshop/?hsun,34  poptej se tady
Kasym 03.09.2018 13:33:29

Diky..az to privezu a rozeberu pokoukam s cim to bude shodne...zatim co jsem to tu
procital jsem nasel nektere problemy podobne s Linhai 500 UTV hlavne to piskani
remenu tak to bude mozna podobne i s tim..uvidim co bude na remenu a pak to budu
resit dal. Jeste jednou diky
1Pegas 03.09.2018 19:35:28

Levný ota by mohl mít s něčím takovým zkušenost. http://www.levnemoto.com/
smoula 03.09.2018 23:07:05

Ještě než napíšeš LevnéMu Ottovi :-) tak jsem slyšel ,že s UTV od Hsunu (Emu) jsou
nyní velké problémy na Emisích.Že to vůbec nesplňuje parametry dle techničáku a
jediné ,kde Vám ty emise udělají je v Praze na Chodovci.
Kasym 04.09.2018 17:32:57

No tak emise me trapi uplne nejmene..to je vec majitele..ja to ted rozebral a je tam v
prdeli variator..ma na hrideli vakl jako prase.az tohle vyresime tak budu resit naplne
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motor pokid neni spolecny s prevodovkou tak prevodovku a rozvodovky...a tak
postupne no&#128513;
Kasym 04.09.2018 18:54:57

ještě k těm emisim..pokud je to psané jako motorka tak se toho emise netýkají.bylo to
omezeno 550 kg,ale to už ani teď neplatí
1Pegas 06.09.2018 15:34:09

Kasym>ještě k těm emisim..pokud je to psané jako motorka tak se toho emise
netýkají.bylo to omezeno 550 kg,ale to už ani teď neplatí

  Kecáš. A od kdy to neplatí? 27.7. jsem byl se Spyderem na technický a protože váží
407kg musel jsem absolvovat emise, protože motocykl vážící nad 400kg MUSÍ mimo
TK absolvovat i emise. O tom že se tyhle emise zruší se zatím jenom píše a mluví.
Kasym 06.09.2018 20:41:36

No asi to nebude tak davno kdyz mi to kamos vez tak na tom nedavno pry delal STK a
emise nedelali ze uz nemusi,ale presny datum nevim.
Kasym 06.09.2018 22:26:54

Tak panove a damy dotaz..jaky remen do variatoru..origo nebo co to je stoji za prd..pri
zaprahu v lese piskat az to prestane jet uplne jet..lze tam pouzit alternativu co jsem
cetl u tematu Linhai 500??
1Pegas 07.09.2018 06:21:37

Kasym> Jo ty myslíš kamarád kamaráda povídal, tak to je potom jiná. Tak to muší bejt
100% pravdivá zpráva, o tom žádná. Já jsem taky slyšel, jak kamarád slyšel, že benzín
bude za polovic. :o
Kasym 07.09.2018 07:43:56

1Pegas> ne ne..ten clovek kterymu to Emu opravuju je muj dobry kamos a bylo to jak
rikam..Nedelali na tom emise.
íkvétykve 07.09.2018 12:30:24

záleží na váze kolky. Emu se vejde do limitu a nemusí na Emise
1Pegas 07.09.2018 17:21:42

íkvétykve> nj, ale Kasymovi to řekl dobrej kamarád, tak to je určitě pravda. Jednak to
že na emise muselo moto nad 550kg (píčovina na n-tou, je vidět že ten kdo tohle řekl o
tom ví úplná ho.no), tak to že už to není potřeba (další píčovina, ale kamarád to
povídal). :o :o http://www.motorkari...-na-emise-39150.html
Kasym 07.09.2018 20:38:39

Tak pomlouvat evidentne umite to beru. Zpatky k tematu..poradi nekdo s remenem do
variatoru nebo se mam poptat jinde
1Pegas 07.09.2018 21:24:45

Jaký pomlouvání. V odkazu je odpověď kdo tady kecá (n)
Kasym 07.09.2018 22:19:43

Ja se ptal na remen
1Pegas 08.09.2018 10:00:41
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Kasym> a zároveň jsi hned ve svém dalším příspěvku vědomě uvedl nepravdu "ještě k
těm emisim..pokud je to psané jako motorka tak se toho emise netýkají.bylo to
omezeno 550 kg,ale to už ani teď neplatí"
Kasym 08.09.2018 11:02:47

Koukam ze tady se rady nedockam tak jdu shanet jinam
íkvétykve 08.09.2018 18:39:45

hned na začátku jsem ti hodil odkaz, poptej se tam
Forestr 11.09.2018 20:56:57

Pitbulllove> Jen info ohledně stability Emu UTV - ta je dost vysoká a jediný limit je
spíše psychický, bo dá i cca 40°, ale je třeba to tam umět udržet. 25° až 30° svahy
jezdím vcelku běžně a už sem si zvyk, více si dávám pozor, ale idyž sem měl už x-kráte
kola ve vzduchu, furt drží. ATV oproti UTV je tu zbytečné porovnávat, bo ATV se bude
koulet skoro hned. I stabilita UTV na asfaltě je nadstandart.
Forestr 11.09.2018 20:59:55

Venca._. klidně se nekdy staf, ťa zvezu do hory a pochopíš
1Pegas 12.09.2018 07:30:41

Forestr> Asi se ti neozve, protože otázku psal před 8 lety a naposledy se na Qmánii
přihlásil před 5,5 rokem ;-) :-D
Forestr 13.09.2018 23:33:37

1Pegas> :-D :-D ...jj, tak to až asi nestihne, pokud to nebude, jak v domu u jezera.
Vůbec sem si datumu nefšim - mosím to líp číst a vše :o
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